YMCA of Hong Kong Christian Kindergarten (Kai Ching)



G/F, Sheung Ching House, Kai Ching Estate, 12Muk Hung Street, Kowloon City, KLN

學校簡介

(一) 宗 旨

本著基督愛人的精神教養幼兒,提供德、智、體、群、美各方面的均衡教育,建立幼兒身、心、靈的發展,成為未來社會的根基棟樑。

(二) 目標

- ◆ 建立幼兒靈性、德育、社交、體能、智能、創造和情緒等七方面的基礎發展。
- ◆ 培養幼兒自信、自尊感及獨立思考的能力。
- ◆ 建立幼兒穩固的語文基礎及其他的學前概念。
- ◆ 培養良好的生活習慣及技能。

(三) 教育方針

- ◆ 本園採用聖經主題教學,以基督教教育教導幼兒,實行學生為主導的教育模式,並以 課程發展議會編訂的「幼稚園教育課程指引」為課程的依歸。
- ◆ 採用美國夏威夷民族大學,學前兒童教育學院出版的幼兒聖經基礎課程作為校本課程,以靈育貫通德、智、體、群、美、情等方面的需要,建立幼兒全人發展。
- ◆ 使用選擇式學習中心,以幫助幼兒發展智能,亦提高獨立思考和能力。
- ◆ 採用全語文的課程教授雙語,建立幼兒穩固的語文基礎。
- ◆ 利用正面紀律的模式以訓練幼兒自主學習,獨立思考和情緒智能。
- (四) 查詢 電話: 2341 5262 WhatsApp: 9323 9002 電郵: ckkc@ymcahk.org. hk
- (五) 上課時間 上午班:上午九時至中午十二時正(星期一至五) 全日班:上午九時至下午四時半 (星期一至五)
- (六) 班別 半日班及全日班,按年齡分為 K.1 班(3-4 歲)、K.2 班(4-5 歲)、K.3 班(5-6 歲)。 畢業生可參加小一派位升讀小學。

學費 半日班:免費

全日班:\$1205 港元

午餐膳食費:\$500港元

茶點費:\$110港元

*本園可協助有需要家庭的全日班學生向在職家庭及學生資助事務處學生資助處申請學費減免。

(七) 報名方法

請親臨或於本園網頁下載報名表,填妥報名表後,連同幼兒出世紙副本、相片兩張及附上\$2.2 郵票的信封三個,信封面請寫上申請人姓名及回郵地址一併交回本園。

(八) 備 註:

本園備有褓姆車聯絡資料,歡迎查詢。

YMCA of Hong Kong Christian Kindergarten (Kai Ching)



G/F, Sheung Ching House, Kai Ching Estate, 12Muk Hung Street, Kowloon City, KLN

School Profile

(1) Philosophy

We uphold the spirit of Christ's love, providing a balanced education in all aspects of moral, intellectual, physical, social and aesthetic in the upbringing of the children. It is to establish their development of body, mind and spirit, so they will become the foundation of the pillars of society.

(2) Aims

- build foundations in 7 areas of child development, including spiritual, moral, social, physical, intellectual, creativity and emotional
- cultivate self –confidence, self-esteem and independent thinking in the child
- build the most solid foundation of language and other preschool concepts in the child
- develop good living habits and life skills in the child

(3) The Curriculum

- ◆ We adopt theme approach based on Bible curriculum and provide Christian education to our students. Using child-centered teaching methods, still "Kindergarten Education Curriculum Guide" published by Curriculum Development Council in mind.
- ◆ The University of Nation, Kona, Hawaii of the United States, pre-school education of children of preschool Bible School Publishing basic courses as school-based curriculum. Through spiritual education, we promote all-round development in the domains of ethics, intellect, physique, social skills, aesthetics and emotions in the child.
- With managed learning models to help children develop intelligent, independent thinking and the ability to improve.
- The use of the whole course teaches bilingual language, students build a solid language foundation
- Using positive discipline models to develop the ability of self-learning, independent thinking and emotional intelligence of the child.

(4) Enquiry Tel: 2341 5262 WhatsApp: 9323 9002 e-mail: ckkc@ymcahk.org.hk

(5) **School sessions** Morning session: 9:00am -12:00pm (Monday to Friday)

Whole day session: 9:00am-4:30pm (Monday to Friday)

(6) **Classes** Half –day and whole -day programmes based on the child's age, K1 (3yrs-4yrs) K2 (4yrs-5yrs) K3 (5yrs-6yrs)

Graduates may participate in Primary One Admission System for moving up to Primary One.

School Fee Half-day session: Free of charge

Whole day session: HK\$1205

Meal fee: HK\$500 Snack fee: HK\$110

* We may also assist whole –day kindergarten students of needy families to apply fee remission from Student Finance Office (SFO), Working Family and Student Financial Assistance Agency (WFSFAA).

(7) Enrollment Method

You may collect application forms in person or download from school website. Submit the completed application form along with a copy of the child's birth certificate, 2 passport size photos and three stamped self- addressed envelopes (HK\$2.2 stamp and state the name of the child on the envelope) to the school.

(8) **Note**

A school bus service is available please enquire at our school office for information.

港青基信幼稚園(啟晴) 2025/26 學年幼兒班至高班(K1-K3)入學申請注意事項

索取申請表格方法:

- 1. 於本幼稚園網頁下載(www.ymcahk.org.hk/ckkc)
- 2. 親臨本幼稚園索取
- 3. 掃描二維碼

派發申請表格時段:

- 1. 日期:2025年8月1日(星期五)至2026年6月30日(星期二)
- 2. 時間:星期一至星期五(上午9時至下午5時) 星期六(上午9時至中午12時)

遞交申請表格方法:

- 1. 遞交方法:親臨/郵寄至本幼稚園遞交申請表格【須連同所需文件(包括身份證明文件)】
- 2. 報名費:港幣 40 元正 (於遞交申請表格時一併收取),無論申請成功與否,報名費恕不退還

遞交申請表格日期:

- 1. 日期:2025年8月1日(星期五)至2026年6月30日(星期二)
- 2. 時間:星期一至星期五(上午9時至下午5時) 星期六(上午9時至中午12時)

派發及收集申請表格:不設限額

申請「2025/26 幼稚園入學註冊證」

- 1. 教育局推行「幼稚園教育計劃」是以「幼稚園入學註冊證」作為 2025/2026 學年的 K1-K3(幼兒班至高班)註冊文件。
- 2. 家長須為其子女向教育局申請「2025/26 幼稚園入學註冊證」(下稱「2025/26 註冊證」)。 教育局網頁(https://www.edb.gov.hk/k1-admission_tc)

收生準則:

- 1. 申請人於面見時的表現。
- 2. 申請人的兄弟姊妹為本園畢業生或現正在本幼稚園就讀獲優先考慮。
- 3. 以家庭的需要作優先考慮 (例如:父母外出工作、單親家庭、多名子女等)。
- 4. 在同一條件下(例如:年齡、家庭需要情況等相同),則會隨機抽籤。 (請留意由於學位所限,並非所有符合優先考慮的申請人均獲得取錄。)

面見安排:

- 1. 本幼稚園將安排面見所有申請入讀的兒童
- 2. 本幼稚園將以書信/WhatsApp 通知家長有關面見事宜
- 3. 以小組形式及/或個別面見
- 4. 家長須陪同兒童參與面見

取錄結果公布:

本幼稚園將於面見約一週後以郵遞/ WhatsApp 方式通知家長面見結果。

註冊安排:

- 1. 正選生:家長須於指定時間到本幼稚園辦理註冊手續,並須提交「2025/26 註冊證」/「幼稚園入學許可書」正本及繳交註冊費。
- 2. 備取生:本幼稚園會以郵遞方式發出通知,請家長於指定日期到本幼稚園辦理註冊手續,並須提交「2025/26 註冊證」/「幼稚園入學許可書」正本及繳交註冊費。
- 3. 家長請留意,如未能在指定的註冊日期提交有效的註冊文件,本幼稚園或未能為獲取錄兒 童完成手續,因此家長務必於指定日期內向教育局申請相關註冊證。
- 4. 2025/26 學年上午班註冊費為港幣 970 元正,全日班註冊費為港幣 1570 元正。若家長於註冊後決定為子女轉校,請以書面通知本幼稚園。本幼稚園退回相關註冊證,但註冊費將 不獲退還。在取回註冊證後,本幼稚園亦不會再為該兒童保留學位。

如有任何查詢,歡迎致電 2341 5262,與本幼稚園職員聯絡。

YMCA of Hong Kong Christian Kindergarten (Kai Ching) Information on Admission to K1-K3 Classes in the 2025/26 School Year

Collection of application Forms (No quota):

- 1. Download from school website (www.ymcahk.org.hk/ckkc)
- 2. Obtain from school in person
- 3. Scan QR code

Distribution Period:

1. Date: 1/8/2025(Fri) to 30/6/2026(Wed)

2. Time: 9:00a.m. to 5:00 p.m.(Mondays to Fridays)

9:00a.m. to 12:00p.m. (Saturdays)

Return of Application Forms:

1. Return method: Submit the application form in person / by post [together with the documents required (including identity document)]

2. Application fee: HK\$40 (to be collected together with the application form). The application fee is non-returnable whether the application is successful or not.

Return Period:

1. Date: 1/8/2025(Fri) to 30/6/2026(Wed)

2. Time: 9:00a.m. to 5:00 p.m. (Mondays to Fridays)

9:00a.m. to 12:00p.m. (Saturdays)

Distribution and Return Application Forms: Unlimited

Application for the "2025/26 Registration Certificate for Kindergarten Admission"

- 1. The Government has implemented the kindergarten education scheme ("Scheme"). EDB will use the "Registration Certificate for Kindergarten Admission" as the document for K1-k3 registration in the 2025/26 school year.
- 2. Parents are required to submit an application for the "2025/26RC" Registration Certificate for Kindergarten Admission".

EDB's website:

(https://www.edb.gov.hk/en/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/index-2.html)

Admission Criteria

- 1. Interview performance
- 2. The applicant with sibling(s) having attended or currently studying in the kindergarten will be given due priority consideration
- The applicant from families in need will be given due priority consideration (e.g. two working parents, single parent, multi-child families)
- 4. Under the same circumstances (e.a. age, family needs), applicants will be sorted by computer generated random number and priority.

(As the number of school places is limited, please understand that not all applicants fulfilling the priority consideration will be guaranteed a school place.)

Interview Arrangements

- 1. The kindergarten will arrange interviews for all applicants
- 2. We will inform parents the details of the interview by post/ WhatsApp
- 3. Group and/or individual interviews will be arranged
- 4. Parents should accompany their child for the interview

Announcement of Admission Results

We will inform parents of the admission results after a week by post/WhatsApp.

Registration Arrangements

- 1. Successful applicants: Parents should complete the registration procedures for their child by submitting the original of the "2025/26 RC/AP" to the kindergarten and paying the registration fee.
- 2. Applicants on the waiting list: Parents should complete the registration procedures for their child according to the specified date set by the school. The accepted applicants will be noticed by post. Parents are required to submit the original of the "2025/26 RC/AP" to the kindergarten and pay the registration fee.
- 3. Please be reminded that if parents cannot submit the "2025/26 RC/AP" during registration, the kindergarten may not be able to complete registration for their child. Hence, parents are required to submit application for the Registration Certificate to EDB within the specified period.
- 4. The registration fee for 2025/26, morning session is HK\$970, whole day session is HK\$1570. Should parents decide to change school after registration, please notify the kindergarten in writing. The kindergarten will return the "2025/26 RC/AP" but the **registration fee will not be refunded**. Upon obtaining the "2025/26 RC/AP", the kindergarten will no longer keep the school place for the child.

Enquiry: Our telephone no.: 2341 5262

港青基信幼稚園(啟晴)

YMCA of HK Christian Kindergarten (Kai Ching) 2025 / 26 學年入學申請表

只供本幼稚園填寫 For Official Use Only
申請編號 Application No.:
收表日期 Submission Date:

Application Form for Admission in the 2025 / 26 School Year

art A: Applicant's Pa							
	rticulars						
中文姓名:			*性別:				
Name in Chinese			*Sex		□男 M	□女 F	
英文姓名:			家中常用	語言:			
Name in English		Spoken language at home		,		相片	
出生日期:			年龄:				Photo
Date of Birth			Age				FIIOIO
#出生證明書號碼:			出生地點	:			
#Birth Certificate No.			Place of E	Birth			
住址:					•	<u>'</u>	
Home Address							
住宅電話:		手提電話:			宗教:		
Home Telephone		Mobile No.			Religion		
*申請班級:		午班 □下午班	E □全!	日班	□幼兒班	□低班	□高班
*Applying for Class		M. P.M.		le Day	K1	K2	K3
<u></u>				ic buy	IX I	NΖ	N.J
如使用出生證明書.					• •		
identity document	(s) other th	an Birth Certifico	ate is used,	please spe	city.		
部:家長/監護人	咨判						
		l awa					
art B: Parent/ Guardi	an s Panic			n +	99 W - 41	EL 24	t) C1:
		父親 Fath	ier	女 ,	現 Mother	监部	長人 Guardian
中文姓名 Name in	Chinese						
英文姓名 Name in l	English						
職業 Occupation	0						
概 未 Occupation							
電話號碼(手提)Te	I.(Mobile)						
電話號碼(手提)Te	el.(Home)	己弟姊妹資料(如適用)				
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te う部:現/曾就讀本:	el.(Home) 幼稚園的?			nis Kinderac	arten (if applic	able)	
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te j部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S	el.(Home) 幼稚園的?	ending/having a	attended th		•		ionshin ·
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name:	el.(Home) 幼稚園的?		attended th	nis Kindergo 班級 CI	•	able) 關係 Relat	ionship:
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te j部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S	el.(Home) 幼稚園的?	ending/having a	attended th		•		ionship:
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 可部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name:	el.(Home) 幼稚園的?	ending/having a	attended th		•		ionship:
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1	el.(Home) 幼稚園的戶 iblings atte	ending/ having a 學年 Schoo	ittended th I Year:	班級 Cl	ass:	關係 Relat	ionship:
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 可部:現/曾就讀本: Ort C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2	el.(Home) 幼稚園的戶 iblings atte 方式遞交	ending/ having a 學年 Schoo 報名表。請集習	attended th I Year: 齊以下文件	班級 Cl	ass: 備,恕未能處	關係 Relat	
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 可部:現/曾就讀本: Terror C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2	el.(Home) 幼稚園的戶 iblings atte 方式遞交 pplication	學年 Schoo 學年 Schoo 報名表。請集費 form in person o	attended th I Year:	班級 CI	ass: 備,恕未能處 g documents	關係 Relat 建理。 are required t	o be submitted
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 arents may submit a gether with the App	el.(Home) 幼稚園的 が iblings atte 方式遞交 pplication olication Fo	學年 Schoo 學年 Schoo 報名表。請集習 form in person ourm, any applica	attended th I Year:	班級 CI	ass: 備,恕未能處 g documents	關係 Relat 建理。 are required t	o be submitted
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 arents may submit a gether with the App 一) 兒童出生證	bl.(Home) 幼稚園的 が iblings atternoon 方式。近交の polication Fo を明書副本	學年 Schoo 學年 Schoo 報名表。請集愛 form in person or orm, any applica	attended th I Year:	班級 CI	ass: 備,恕未能處 g documents	關係 Relat 建理。 are required t	o be submitted
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 arents may submit a gether with the App 一)兒童出生證 Photocopy of	el.(Home) 幼稚園的 が iblings atte 方式。 交のplication Fo と明書 illoi's	學年 Schoo 學年 Schoo 報名表。請集型 form in person or rm, any applica birth certificate	attended th I Year:	班級 CI - ,如不齊 he followin utstanding	ass: 備,恕未能處 g documents	關係 Relat 建理。 are required t	o be submitted
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 arents may submit a gether with the App Photocopy of 二) 回郵信封三	bel.(Home) 幼稚園的戶 iblings atte 方jiblings atte 方jiblication Fo Endication Fo the child's -個	中ding/ having a 學年 Schoo 報名表。請集型 form in person or rm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及	attended the I Year: SU下文件 r by post. The tion with out such as the such as	班級 CI ,如不齊 he followin utstanding	dss: 備,恕未能處 g documents document wil	關係 Relat 建理。 are required to the process of th	o be submitted
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本 art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 長可以親臨或郵寄 arents may submit a gether with the App 一) 兒童出生語 Photocopy of 二) 回郵信封三 Three stamped	bl.(Home) 分稚園的戶 iblings atte 方式ation Fo Endication Fo Endica	報名表。請集齊 form in person or irm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope	斯里斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯	班級 CI - ,如不齊 he followin utstanding) itamp and	mailing addre	關係 Relat 建理。 are required to the process of th	o be submitted
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: 可以名 Name: 也是	el.(Home) 幼稚園的戶iblings atte 方plication Fo concluded and concluded an	中ding/ having a 學年 Schoo 報名表。請集習 form in person orm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope 激交,報名費一	斯特ended the I Year: SU下文件 r by post. To tion with out the ses (HK\$2.2 see (H	班級 CI	mailing addre	關係 Relat 建理。 are required t Il not be proce	o be submitted essed.
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 arents may submit a gether with the App Photocopy of 二) 回郵信封三 Three stamped Enrollment Fee	el.(Home) 幼稚園的戶iblings atte 方plication Fo concluded and concluded an	中ding/ having a 學年 Schoo 報名表。請集習 form in person orm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope 激交,報名費一	斯特ended that I Year: SUF文件 r by post. To the side of	班級 CI	mailing addre	關係 Relat 建理。 are required t Il not be proce	o be submitted
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 gether with the App Photocopy of 二) 回郵信封三 Three stamped Enrollment Fee 期	bel.(Home) 幼稚園的戶iblings atte 方jiblings atte	報名表。請集愛 報名表。請集愛 form in person of rm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope 激交,報名費一 be collected toge	斯拉斯 (A) A STATE OF THE AND TH	班級 CI - ,如不齊 he followin utstanding otamp and 恕不發還 he applicar 護人姓名	mailing address to the pa	關係 Relat 建理。 are required to the processity of the processity of the process	o be submitted essed.
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 gether with the App Photocopy of 二)回郵信封三 Three stamped Enrollment Fee 期	bel.(Home) 幼稚園的戶iblings atte 方jiblings atte	報名表。請集愛 報名表。請集愛 form in person of rm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope 激交,報名費一 be collected toge	斯里斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯斯	班級 CI	mailing address to the pa	關係 Relat 建理。 are required to the processity of the processity of the process	o be submitted essed.
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 gether with the App Photocopy of 二) 回郵信封三 Three stamped 三) 報名費\$40 Enrollment Fee 期	bel.(Home) 幼稚園的戶iblings atte 方jiblings atte	報名表。請集愛 報名表。請集愛 form in person of rm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope 激交,報名費一 be collected toge	斯拉斯 And	班級 CI - ,如不齊 he followin utstanding tamp and 恕不發還 he applicar 護人姓名 f Parent/Gu	mailing addres of form. The pa	關係 Relat 建理。 are required to are required to are required to are required to are required to	ee is not refundal
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 電話號碼(家居)Te 可知	bel.(Home) 幼稚園的戶iblings atte 方plication Fo consider the discharged in the self and self a	報名表。請集愛 報名表。請集愛 form in person of rm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope 激交,報名費一 be collected toge	斯拉斯 And	班級 CI - ,如不齊 he followin utstanding tamp and 恕不發還 he applicar 護人姓名 f Parent/Gu	mailing addres of form. The pa	關係 Relat 建理。 are required to are required to are required to are required to are required to	ee is not refundal
電話號碼(手提)Te 電話號碼(家居)Te 電話號碼(家居)Te 部:現/曾就讀本: art C: Particulars of S 姓名 Name: 1 2 是可以親臨或郵寄 gether with the App Photocopy of 二) 回郵信封三 Three stamped 三) 報名費\$40 Enrollment Fee 期	el.(Home) 幼稚園的戶iblings atte 方plication Fo control of the distance of the	報名表。請集資 form in person or irm, any applica birth certificate 上\$2.2 郵票及 ressed envelope 激交,報名費一 be collected toge	斯拉斯 And	班級 CI - ,如不齊 he followin utstanding tamp and 恕不發還 he applicar 護人姓名 f Parent/Gu	mailing addres of form. The pa	關係 Relat 建理。 are required to are required to are required to are required to are required to	o be submitted essed.

注意事項 / Point to Note: 此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申請之用。申請程序完成後,所有提供資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定,申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢,請與幼稚園聯絡。 Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission. After completion of the

application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries.